



الصالحية

Date: 07/01/2024

Ref.: F/522/2024

To: Boursa Kuwait Co.

Dear Sirs,

التاريخ: 2024/01/07

الإشارة: 2024/522/ف

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،

Subject: Clarification on unusual Trading activity on company shares

Reference to the email received Today pertinent to the inquiry about the unusual trading activity on Salhia company shares as per trading session dated on Sunday 07/01/2024, and pursuant to the provisions of article (4-5) (Chapter No.4) of book No. 10 of the "Disclosure & Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority regarding disclosure of Material Information.

We would like to inform you that the company does not have any material information that did not disclose about during the previous period, and there have been no recent developments that would have impact the company or its affairs in the way, which would cause such activity.

الموضوع: إيضاح بشأن تداول غير اعتيادي على أسهم الشركة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، بخصوص استفساركم عن وجود نشاط غير اعتيادي على سهم الشركة بالبورصة خلال جلسة تداول اليوم الأحد 2024/01/07، وطبقا لنص المادة (4-5) من الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

فإن شركة الصالحية العقارية تؤكد بأنه لا يوجد لديها اية معلومات جوهرية لم تقم بالإفصاح عنها خلال الفترة السابقة، ولم تكن هناك تطورات حدثت مؤخرا من شأنها التأثير على الشركة أو شؤونها بالشكل الذي قد يترتب عليه هذا النشاط.

Best regards,

مع خالص التحية ،،،

Mohammad Al-Musaibeeh
Deputy Finance,
Accounting & HR Group
Head

محمد خليل المصيبيح
نائب رئيس المجموعة المالية
والمحاسبية والموارد البشرية

*Copy to the Capital Markets Authority.



*نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال